

Moducare®

LEADER IN DAILY IMMUNE SYSTEM HEALTH



SAFE & EFFECTIVE

IMMUNE SYSTEM HEALTH

SCIENTIFICALLY PROVEN

180 Vegetarian Capsules

Internationally recognized research using Moducare® shows that this patented blend of plant-derived sterols and sterolins helps to bring overall balance to your immune system. Sterols are a class of phytonutrients that include beta-sitosterol, campesterol and stigmasterol. A balanced immune system allows you to enjoy vibrant health. Make Moducare® your immune supplement for life.

SUGGESTED USE:

Take one capsule 3 times daily, OR two capsules upon arising and one capsule before bed. For best results, take with juice or water between meals. Store in a cool dry place (15-25°C).

CAUTION: If you are pregnant, nursing, a diabetic, an organ transplant recipient or have multiple sclerosis, do not use unless on the advice of and under the direct supervision of a health care professional.

INGREDIENTS:

Sterols 20mg and sterolins 0.2mg (from pine), in a base of rice flour, in a vegetable cellulose capsule. Contains **NO** soy, sugar, acacia, barley, wheat, gluten, corn, millet, dairy, lactose, animal products, yeast, artificial sweeteners, artificial colourings, salicylates, nor preservatives.

This US patented formula is manufactured in Canada for Essential Phytosterolins Inc., 4 Commerce Cres., Acton, Ontario L7J 2X3. For further information call toll free 1-877-297-7332 or visit our website at www.moducare.com

CO1-665-F-250

Moducare®

UN CHEF DE FILE POUR LES SOINS QUOTIDIENS
DU SYSTÈME IMMUNITAIRE



SÛR ET EFFICACE

SOINS DU SYSTÈME IMMUNITAIRE

PROUVÉ SCIENTIFIQUEMENT

180 capsules végétales

Des recherches internationales utilisant Moducare® démontrent que ce mélange de stérols et stérolines végétaux breveté aide à équilibrer l'ensemble de votre système immunitaire. Les stérols sont une catégorie de phytonutriments qui inclut le β -sitostérol, le campesterol et le stigmasterol. Un système immunitaire équilibré vous permet de jouir d'une santé pleine de vitalité. Faites de Moducare® votre supplément immunitaire à vie.

USAGE SUGGÉRÉ:

Prendre une (1) capsule, trois (3) fois par jour, OU deux (2) capsules au lever et une (1) capsule au coucher. Pour de meilleurs résultats, prendre avec du jus ou de l'eau, entre les repas. Conserver dans un endroit frais (15 à 25 °C) et sec.

AVERTISSEMENT: Les femmes enceintes ou qui allaitent, les diabétiques, les personnes qui souffrent de sclérose en plaques et celles qui ont subi une transplantation d'organe ne doivent PAS utiliser ce produit sauf sur avis et sous la supervision directe d'un professionnel de la santé.

INGRÉDIENTS:

Stérols (20 mg) et stérolines (0,2 mg) provenant du pin, dans un excipient de farine de riz, dans une capsule de cellulose végétale. **SANS** soya, sucre, acacia, orge, blé, gluten, maïs, millet, produits laitiers, lactose, produits d'origine animale, levure, édulcorants artificiels, colorants artificiels, salicylates, ni agents de conservation. Cette formule brevetée aux États-Unis est fabriquée au Canada pour Essential Phytosterolins Inc., 4 Commerce Crescent, Acton (Ontario) L7J 2X3. Pour plus d'information, appelez sans frais le 1 877 297-7332 ou visitez notre site Internet au <http://www.moducare.com>.

